
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.202.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XIIS sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Ryszard Żądło złożył następujące 
wnioski i zapytania: 

1. Poparł wniosek radnego Mirosława Biedronia dotyczący uzupełnienia ubytków w kostce na herbie 
Tarnowa na Wielkich Schodach. Duże braki znajdują się również w pozostałej części tego ciągu. 
Uważa, że ze względów bezpieczeństwa należy wykonać doraźny remont całego ciągu.  

2. W nawiązania do pomysłu radnego Zbigniewa Kajpusa utworzenia grupy interwencyjnej w UMT, 
chciał wiedzieć, czy coś się dzieje w tej sprawie. Uważa ten pomysł za bardzo dobry i potrzebny. 
Uważa, że jeden numer telefonu, jedna ekipa, która zbierałaby te informacje ułatwiłyby szybką 
realizację zgłaszanych problemów.  

3. W imieniu wszystkich rad osiedli poprosił o uruchomienie środków dla rad osiedli zaraz na początku 
2025 roku.  

 


